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és degut. En l’esmentada reuniô va acordar-se 
també que el Sindicat ajornaria el seu dicta- 
men definitiu respecte a l'assumpte de l’Hospi- 
tal de Tarragona en esperà de l’informaciô que 
li facilitarà el Collegi d’aquella provincia com 
a résultat de l’enquesta que té oberta i de la 
quai tractarà en la Junta General que té convo- 
cada per al dia 24 del corrent. Eeferent a l’as- 
sumpte de Catllar, els représentants del Sindi
cat demanaren a la Secciô Comarcal que tota ve- 
gada que el Conseil del Sindicat s’havia vist 
précisât a fer les gestions directament sense in- 
tervenció de la S. C-, aquesfi; continués sense 
preocupar-se de l'assumpte, el qual continuaria 
tractant directament el Conseil i en evitaciô de 
duplicitat d'opinions i gestions contradictòries; 
exposant fmalment la situaciô d’aquest assump- 
te i donant compte que el senyor Sellés s’ha ab
sentât de Catllar per legalitzar la seva situaciô 
professional que no estava en deguda forma i 
havent demanat a la S. C. que procuri que en 
el cas de produir-se la vacant de Catllar» es mi
ri de proveïr per la Borsa del Treball del Sin- 
dicati

Seguidament el Dr. Marti informa al Conseil 
de les seves gestions en l’assumpte de Catllar, 
manifestant que el Dr. Frias havia sol-licitat el 
seu trasllat del poble de Catllar i corroborant 
les manifestations del Dr. Mestre Puig respec
te al senyor Selles, indicant la possibilitat que 
aquest no torni al dit poble.

La presidència dona compte de que el doc- 
tor Frias s’ha traslladat al poble de Sant Boi 
del Llobregat, i atenent les manifestacions del 
Dr. Mestre Puig i Marti s’acorda esperar l'acti- 
tud del senyor Selles per a acordar l’orientació 
i gestions que el Sindicat hagi de fer en aquest 
assumpte.
Intervé el Dr. Abellô manifestant la seva 

impressiô respecte al résultat generai de la 
reunió de la S. C. de Tarragona, exposant els 
motius aludits per la Secció per la seva manca 
d’actuació i el criteri de la mateixa respecte a 
l'assumpte de Catllar. El Dr. Abellô posa espe- 
cialment a la consideraci© del Conseil el résul
tat de dues converses particulars tingudes per 
eli amb els docfcors Lluis Soler Canyelles i Sal
vador Gii Bernet, respectivament, manifestant 
que en la conversa tinguda amo el Dr. Soler 
aquest parla en termes d’absoluta desconsidera- 
iió pel Sindicat i que en l’altre conversa amb el 
Dr. Gii aquest feu manifestacions posant en

dubte l'intendó é’aígum companys si perfcànyer 
al Sindical.

El doctor Bmifaá, intervé, corraborant ço 
exposât pel Dr. AWlló í ooMáderant baver dé
duit de les manifestacMms de l’atadït Dr. Gil 
Vernet manifestes preves de desafecte í des
considerado veis el SMkaiL

Després de deliberar amplíiamerit, el Conseil 
acorda per unanímitat demamar oScialment al 
Dr. Lluis Soler Canyelles, ahans de pendre qual- 
sevol resaludó que aclare:xí i doni les satisfac- 
cions necessáties respecte les manifestacions 
fetes el Dr. Abelló em les qmaEs dedarà a l'ésser 
requerit pel Dr. Abelló per la contestado a 
una carta que li dirigí el Conseil, que ell no 
l’havia contestât perqué n© «Som&va bei-ligeran
cia al Sindicat.

Aixi mateix s'acorda demanar a la »Secció Co
marcal de Barcelona que cridi al Dr. Gil Yernet 
i obri una informado respecte les manifesta- 
cions fetes per ell al Dr. Abelló.

Es passa a tract ar de la reunió de Montblanch 
i celebrada el dia 30 del proppassat mes d'agast, 
assistint-hi en representado del Cansell els Drs. 
Damiá Marti i Joaquim Abelló. El Dr. Martí do
na compte del résultat de la reunió que íou sa- 
tisfactori fent constar en primer terme que ba 
estât guanyat pel company Pedrol el plet que 
tenia plantejat amb FAjurntament de Mont
blanch. S’acorda felidtar al Dr. Pedrol per tan 
falaguer résultat.

Intervé el Dr, Abelló confirmant les mani
festacions del Dr. Martí, i fa constar la seva 
opinió altament satisfactoria del résultat de la 
reunió i detallant l’assumpte plantejat a üplu- 
ga de Francoií- entre els Drs. Bosque, sindicat, 
i Gascon, no sindicat, que creu arribará a una 
satisfactória solució.

La presidénda dona compte d’haver-se rebut 
una comunicadó de la S. C. de Camp del Va
llès demanant que el Conseil resolgui directa
ment la qüestió urgida entre els companys Te
jera i Pina de Caldes de Montbui amb motiu 
de la titular d’aquest. poble i que en virtut 
d’aquesta comunicadó foren convccats a una 
reunió que se celebra el dia 26 d'agast sota la 
seva presidénda i amb assisténda del doctor 
Viváncos de la Gomissió de reladons comarcals 
i litigis, en qual reunió s’arribà a un acord 
firmant-se un contracte que es lîegeix i el Con
seil aprova.

Es dóna compte d’una comunicadó del Dr.


